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Protokoll 

1. Hoolekogu esimehe valimine 

Hoolekogu esimehe kandidaadi ettepanek: Ave Kooskora 

Ave Kooskora: Olen nõus kandideerima. 

Toimus hääletamine. Kõik olid poolt. 

OTSUSTATI, et hoolekogu esimees on Ave Kooskora. 

 

Aseesimehe kandidaadi ettepanekud: Heleri Vahemäe, Reilika Eelmäe.  

OTSUSTATI, et kuna Reilika Eelmäe nõusolekut ei saanud küsida, toimub valimine järgmisel 

koosolekul. 

 

Protokollija ettepanek: Heleri Vahemäe 

Heleri Vahemäe: Olen nõus kandideerima. 

Toimus hääletamine. Kõik olid poolt. 

OTSUSTATI, et hoolekogu protokollija on Heleri Vahemäe. 

 

Tutvustati hoolekogu liikmete ülesandeid, saadetakse ka e-kirjaga. 

 



2. Hoolekogu tegevuskava ja ajakava kokkuleppimine 

Eesmärkide ettepanekud:  

1. Telefonide kasutamise vähendamise toetamine - telefonide kasutamise piiramine mingis ajas, 

kohas vms. Eesmärk oleks, et õppeprotsess oleks efektiivsem, parim on kui saab kokkuleppe 

noortega teha. Kella 8-12 nutivaba. 

Nutiteadlikkus koolis. Kutsuda huvitavaid esinejaid rääkima nuti käitumisest, selle 

kahjulikkusest sinu kehale jne. 

Kodukorda panna, et kui segab tundi võib telefoni ära võtta, siis seaduspärane. 

Õpilastele klassijuhataja tunnis või inimeseõpetuse tunnis, noored on terviseteadlikud, kui nad 

ise saavad aru, kuidas see mõjutab neid. 

OTSUSTATI: Tõsta laste ja lastevanemate teadlikkust nutitelefoni liigse kasutamise kohta, leida 

sobilikud viisid laste motiveerimiseks koolis nutitelefoni kasutamise vähendamiseks vahetunnis 

ning koostada tegevuskava. Koolidirektor esitab tõstatud idee õpetajatele arutamiseks ning 

omapoolse tegevuskava välja pakkumiseks, 

2. Probleemsed õpilased ja nende käitumine. Õpetajatele koolitused kuidas hakkama saada. 

3. Koostöö parandamine õpetajatega, ideekorje. Kuidas saaksime nende tegevust rohkem toetada. 

4. Kooli investeeringud ja prioriteetsus – eelarve osa, pole hoolekogu arutada. 

 

3. Õppejuhtide ülevaade tegevustest 

Ei käsitletud, kuna koosoleku kuupäeva muutmise tõttu, ei jõudnud õppejuhid koosolekuks ette 

valmistada. Teemat käsitletakse järgmisel koosolekul. 

 

4. Kohapeal algatatud küsimused 

- Miks ei tagastata õpilasele tunnikontrolle, kontrolltöid ja kirjandeid koju toomiseks? 

Õpetaja näitab vea, et saaks sama tööd uuesti teha, ei saa töid kätte anda.  Õpetaja pakub välja, et 

järele vastamiseks teeb teist tööd. 

Ettepanek õpetajatele: tööd kätte anda, et lapsed saaks kodus õppida ja lapsevanemad toetada. 

- Kuna eksamid on põhikoolil toodud kuu võrra ettepoole, siis mis saab peale eksamiperioodi 

õpilastest? 

Martin Medar: Ministeeriumi soovitused lõpuklassidele on, et õppetöö jätkub eksamiperioodil, 3 

päeva enne eksamit on vabad.  

Õpetajatega arutatud kuidas enne eksamit oleksid kõik vajalikud teemad läbi võetud.  

- Mured füüsika ja keemia aineõpetajatega.  

Keemia õpetaja õpetab vähe.  

Martin Medar: räägin õpetajaga, et tempo liiga kiire,  ning palun mentoril aidata paremini tunde 

ette valmistada. 

- Õpikud ja tööraamatud ei lähe omavahel kokku. Kas õpetaja või kool võiks midagi ette võtta. Kas 

mitte võtta kasutusele või  anda kirjastusele tagasisidet. Nt loodusõpetus, eesti keel. 

- Bussipaviljoni paigutamise kohta suure koolimaja juurde, ei ole ikka mingit tagasiside.  Kuna hetkel 

lükati üldplaneering edasi, kas siis ikkagi oleks võimalik lastele bussiootepaviljon kasvõi ajutiselt 

teha? 

Martin Medar: Teen vallale järelepärimise. 

- Järgmine koosolek toimub 21. jaanuaril 2025. 
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